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          Kołobrzeg, dnia 28 lipca 2021 r. 
 
BRM.0002.38.2021.K 
 

Protokół Nr 38/2021 
 
z XXXVIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 28 lipca 2021 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Piotr Lewandowski – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 28 lipca 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 11.04 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg.  

W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło 

budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego 

uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego nr 4  

w Kołobrzegu, 

2) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w Schronisku dla Osób Bezdomnych w Kołobrzegu, 

3) w sprawie sprzedaży działki nr 61 obręb 6, położonej przy ul. Franciszka 

Morawskiego w Kołobrzegu, 

4) w sprawie sprzedaży działki numer 209/4 obręb 17 położonej przy ul. Witkowice 

w Kołobrzegu, 

5) w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 4/376  

o łącznej powierzchni 17,50 m2 położonej w obrębie 8 przy ul. Ostrobramskiej  

w Kołobrzegu, 

6) w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego, położonego przy ul. Jedności Narodowej 

42/01 w Kołobrzegu, 

7) w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego, położonego przy ul. Młyńskiej 11/7 

w Kołobrzegu, 

8) w sprawie nabycia udziału w lokalu mieszkalnym, 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta, 
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10) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania pisma, 

11) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie 

skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę, 

12) w sprawie nadania Panu prof. Marianowi Rębkowskiemu tytułu „Zasłużony dla 

Miasta Kołobrzegu”, 

13) w sprawie zniesienia jednostek pomocniczych na terenie miasta Kołobrzeg, 

14) w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

procesu inwestycyjnego zagospodarowania terenów zielonych przy Alei Świętego 

Jana Pawła II oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej procesu inwestycyjnego 

zagospodarowania terenów zielonych przy Alei Świętego Jana Pawła II. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXXVIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 37/2021 z XXXVII sesji, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2021 r. był wyłożony 

do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do 

ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący przywitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  
1. BARWINEK Kamil 
2. BEJNAROWICZ Maciej 
3. BIEŃKOWSKI Bartosz 
4. BŁASZCZYK Bogdan 
5. BRĄCZYK Renata 
6. DĄBKOWSKI Artur 
7. GROTTO Małgorzata 
8. HOK Adam 
9. KALINOWSKI Jacek 
10.KIEŁKOWSKI Przemysław 
11. LEWANDOWSKI Piotr 
12. PARUS Wiesław 
13. PLEWKO Krzysztof 
14. RZEPKA Piotr 
15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 
16. TRAFAS Agnieszka 
17. WILK Danuta 
18. WOŹNIAK Jacek 
19. Izabela Zielińska 
20. Łukasz Zięba 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 
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 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Przewodniczących Zarządów i Rad Osiedli oraz Zasłużonych dla Miasta Kołobrzegu 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 20 
radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXVIII sesji.   
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 
przeszedł do punktu 2 porządku obrad. 
 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją  

o przetargach stanowią załącznik do protokołu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz  

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia 

Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas- Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

3. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały 
w głosowaniu. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczącego Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych zostały nagrane 
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1) Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/545/21 zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego 

nr 4 w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla Osób Bezdomnych w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Społeczna. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto-
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas-Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały.  
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych zostały nagrane 
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla Osób Bezdomnych 

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1) Dariusz Zawadzki 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/546/21 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w Schronisku dla Osób Bezdomnych w Kołobrzegu. 

Przewodniczący poinformował, że w sesji obecnie uczestniczy 21 radnych. Do obrad 

dołączył Pan radny Dariusz Zawadzki. 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 61 obręb 6, 

położonej przy ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas- Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zgadza się na sprzedaż 
działki i będzie głosował za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych zostały nagrane 
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały sprzedaży działki nr 61 

obręb 6, położonej przy ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie UCHWAŁĘ NR XXXVIII/547/21 
w sprawie sprzedaży działki nr 61 obręb 6, położonej przy ul. Franciszka Morawskiego 
w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 209/4 

obręb 17 położonej przy ul. Witkowice w Kołobrzegu: 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas- Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zgadza się na sprzedaż 
działki i będzie głosował za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. Przewodniczący Klubu zapytał o wnioskodawcę. 
 

W imieniu Prezydent Miasta odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych 
oraz Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 

działki numer 209/4 obręb 17 położonej przy ul. Witkowice w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/548/21 w sprawie sprzedaży działki numer 209/4 obręb 17 położonej przy 

ul. Witkowice w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na czas 

nieoznaczony, części działki nr 4/376 o łącznej powierzchni 17,50 m2 położonej  

w obrębie 8 przy ul. Ostrobramskiej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas- Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub akceptuje projekt 
uchwały i będzie głosował za. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub uważa, iż jest to 
właściwe postepowanie i będzie głosował za.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 4/376 o łącznej powierzchni 17,50 m2 

położonej w obrębie 8 przy ul. Ostrobramskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/549/21 w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 

działki nr 4/376 o łącznej powierzchni 17,50 m2 położonej w obrębie 8 przy ul. 

Ostrobramskiej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego, 

położonego przy ul. Jedności Narodowej 42/01 w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas- Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wyraża zgodę na 
sprzedaż lokalu użytkowego. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub przychyla się do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 

lokalu użytkowego, położonego przy ul. Jedności Narodowej 42/01 w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/550/21 w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego, położonego przy  

ul. Jedności Narodowej 42/01 w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego, 

położonego przy ul. Młyńskiej 11/7 w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas- Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 

lokalu mieszkalnego, położonego przy ul. Młyńskiej 11/7 w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/551/21 w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego, położonego przy  

ul. Młyńskiej 11/7 w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie nabycia udziału w lokalu 

mieszkalnym 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas- Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za. 
4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nabycia 

udziału w lokalu mieszkalnym: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/552/21 w sprawie nabycia udziału w lokalu mieszkalnym. 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działania Prezydenta Miasta 

  

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja zawnioskowała do Rady o uznanie 

skargi za bezzasadną. 

Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

zostało przedstawione w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera stanowisko 
Komisji i będzie głosował za. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która przekazała, że Klub popiera stanowisko Komisji  
i będzie głosował za. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie poprze projektu 
uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Prezydenta Miasta, z zapisem w § 1: Uznaje się za bezzasadną skargę 

na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 17 czerwca 2021 r. dotyczącą 

nieprawidłowego oznakowania przejścia dla pieszych przy ul. Łopuskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (2)  Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/553/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta. Rada 

uznała skargę za bezzasadną. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania 

pisma 

  

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem pisma zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja zawnioskowała do Rady o 

pozostawienie bez rozpoznania pisma. 

Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

zostało także przedstawione w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub podziela argumentację 
Komisji i będzie głosował za. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która przekazała, że Klub popiera stanowisko Komisji  
i będzie głosował za. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za, 
ponieważ postępowanie przeprowadzone przez Komisję było prawidłowe. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Przewodniczących  
i Członków Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 
do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia 

bez rozpoznania pisma: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz  

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1)  Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/554/21 w sprawie pozostawienia bez rozpoznania pisma. 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy 

i odpowiedzią na skargę, 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.   

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy  

i odpowiedzią na skargę: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/555/21 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę. 

 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu prof. Marianowi 

Rębkowskiemu tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” 

 

Projektodawcą uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały przedstawił 

Pan radny Bogdan Błaszczyk – Członek Komisji.  

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowisko zostało przedstawione także w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub z wielką satysfakcją 
zagłosuje za tym projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która przekazała, że Klub przychyla się do wniosku Kapituły i 
zagłosuje za projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania Panu 

prof. Marianowi Rębkowskiemu tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/556/21 w sprawie nadania Panu prof. Marianowi Rębkowskiemu tytułu 

„Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. 

 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie zniesienia jednostek 

pomocniczych na terenie Miasta Kołobrzeg 

 

Projektodawcą uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Członek Komisji 

 

Stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Prezydent Miasta. Pani Prezydent  

w swoim stanowisku nie poparła projektu uchwały Komisji Prawa. Stanowisko zostało 

przedstawione także w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. Pani Prezydent 

zadeklarowała, że wraz z podjętą przez Radę uchwałą rozpocznie prace nad reformą Rad 

Osiedli. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział: „Klub popiera projekt uchwały i 
zagłosuje za argumentując to w ten sposób, że przeprowadzenie wyborów na jesieni 
tego roku w tym kształcie statutu i przy tym stanie prawnym nie gwarantuje, że te 
wybory będą sukcesem, może wręcz jeszcze jednym argumentem za likwidacją. Tak, 
jak Pani Prezydent powiedziała, przygotowanie od nowa całego ustroju i prawnego  
i nie tylko funkcjonowania najniższych organów samorządowych jest wyzwaniem dla 
nas wszystkich i powinno to być zrobione w odpowiednim czasie, z odpowiednim 
spokojem i gwarantujący sukces. Na dzień dzisiejszy konsekwencją wcześniej 
podjętej uchwały jest uchwała, która jest przedłożona.”  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu, który powiedział: „Klub będzie konsekwentnie popierał projekt 
uchwały. Bardzo się cieszy z deklaracji Pani Prezydent w zakresie powołania 
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ewentualnego zespołu, który na nowo wypracowałby formułę tych rad, może będą to 
same zarządy, jak też zmiana granic administracyjnych dzielnic, ponieważ na 
przestrzeni to się zmieniło, widać, że Kolobrzeg się rozrasta. Poszczególne dzielnice 
sygnalizują, że chciałyby też mieć swoją reprezentację. Klub obecnej formule  
i kształtowi Rad Osiedli mówi nie i dlatego konsekwentnie będzie popierał ten projekt 
uchwały. Na zakończenie Pan radny dodał, żeby w tym zespole, o którym mówiła 
Pani Prezydent Miasta były osoby, które dotychczas funkcjonują w radach, żeby 
wykorzystać ten kapitał ludzki i społeczny i na bazie tego budować rzeczywiście nowe 
struktury.” 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział: „Klub Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość” konsekwentnie będzie głosował za tym projektem uchwały  
i jednocześnie składam publiczną deklarację o tym, że będziemy aktywnie 
uczestniczyć w procesie reformowania tych Rad Osiedli.” 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata –Woźniak - Członek Klubu, która powiedziała, że Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska przy tym projekcie uchwały, każdy zagłosuje z własnym 
przekonaniem. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Kamil Barwinek, który w swojej wypowiedzi poparł deklarację złożoną 

przez Panią Prezydent Miasta. Pan radny zaznaczył, że powinno się wypracować 

nowy model funkcjonowania Rad Osiedli 

 Pan radny Krzysztof Plewko, który w swoim wystąpieniu opowiedział się przeciwko 

zniesieniu jednostek pomocniczych na terenie miasta Kołobrzeg. Pan radny 

zasugerował wydłużenie kadencji Rad Osiedli jeszcze o dodatkowy rok. 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, Wiceprzewodniczący Rady odniósł się do wniosku o 

wydłużenie kadencji o rok. Pan radny powiedział, że taki wniosek byłby właściwy na 

poprzedniej sesji, a teraz sprawy zaszły tak daleko, że ich się nie da cofnąć. 

 Pan radny Krzysztof Plewko powiedział, że na poprzedniej sesji miał nadzieję, że 

Rada Miasta zarządzi wybory do Rad Osiedli. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja i wystąpienia: Prezydent Miasta, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zniesienia 

jednostek pomocniczych na terenie Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/557/21 w sprawie zniesienia jednostek pomocniczych na terenie Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. 

 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta Kołobrzeg 

 
Projektodawcą uchwały była Grupa Radnych w osobach: Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak, 
Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Przemysław Kiełkowski, Maciej Bejnarowicz, Małgorzata 
Grotto, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk. W imieniu Grupy Radnych projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak. 
 
Pani Prezydent w piśmie z dnia 20 lipca 2021 r. poinformowała, że nie zajmuje stanowiska  
w sprawach należących do wyłącznej kompetencji Rady Miasta Kołobrzeg. Pismo stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wypracował w tej 
sprawie żadnego wspólnego stanowiska. Każdy będzie podejmował decyzje 
samodzielnie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował wspólnego 
stanowiska, każdy musi ocenić sytuację sam i podjąć decyzję. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub uznał, że poprze 
projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Artur Dąbkowski - Wiceprzewodniczący Rady, który poinformował, że po 

zakończeniu głosowania wyda oświadczenie. 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Wiesław Parus  

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że zgodnie z otrzymaną opinią prawną, przepisy ustawy 

COVID-owej nie wyłączają możliwości podejmowania uchwał w trybie zdalnym w głosowaniu 

tajnym. Przewodniczący przypomniał także, że zgodnie z art. 19 ust. 4 ustawy  

o samorządzie gminnym odwołanie wiceprzewodniczącego następuje na wniosek co 

najmniej ¼ ustawowego składu rady gminy bezwzględną większością głosów w obecności 

co najmniej połowy ustawowego składu rady. Bezwzględna większość głosów będzie liczona 

od ilości radnych obecnych na sesji. Przewodniczący powiedział, że uczestniczących w sesji 
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jest komplet radnych, więc decyduje więcej głosów za niż przeciw, żeby uchwała była 

przyjęta. Do wyboru są dwie opcje: za lub przeciw. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie tajne nad odwołaniem Pana radnego Artura 

Dąbkowskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg:  

Po głosowaniu Przewodniczący podał wyniki głosowania: 

W tajnym głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

14 radnych zagłosowało za, 5 radnych było przeciw. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w głosowaniu tajnym odwołała radnego 

Artura Dąbkowskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg – 

UCHWAŁA NR XXXVIII/558/21. 

 

Pan radny Artur Dąbkowski wydał oświadczenie: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Odwoływanie Wiceprzewodniczącego, każdy sobie zdaje sprawę, że jest to sprawa 

polityczna. Przyjmuję to, wiem, że arytmetyka w Radzie Miasta jest prosta, koalicja ma 11 

radnych, od dzisiaj 10, czyli te 3 osoby, które się podpisały pod wnioskiem z mojego Klubu 

po prostu zagłosowały za moim odwołaniem. Chcę też jasno stwierdzić, że w związku z tym 

nie widzę możliwości współpracy z moim Klubem „Kołobrzescy Razem”. Rezygnuję  

z funkcjonowania w Klubie i staję się radnym niezależnym.” 

 

Punkt 4 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

kompleksowej procesu inwestycyjnego zagospodarowania terenów zielonych przy 

Alei Świętego Jana Pawła II oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej procesu 

inwestycyjnego zagospodarowania terenów zielonych przy Alei Świętego Jana Pawła 

II. 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i sprawozdaniem 

przedstawił Pan radny Przemysław Kiełkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 



19 
 

Dyskusja i wystąpienia: Prezydent Miasta, Przewodniczących i Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowania nad dwoma wnioskami 
Komisji Rewizyjnej zawartymi w projekcie uchwały oraz w sprawozdaniu. 
 

Wniosek Nr 1 o treści: 

Wnioskuje się o zatwierdzenie nasadzeń inwestycyjnych z ogrodnikiem miejskim celem 

zachowania spójności i estetyki terenów zielonych na terenie Miasta Kołobrzeg 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych, 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Nr 1 

Komisji Rewizyjnej 

 

Wniosek Nr 2 o treści: 

Wnioskuje się o przeprowadzenie kontroli wewnętrznej przez Biuro Audytu i Kontroli  

w Urzędzie Miasta Kołobrzeg w zakresie egzekwowania zapisów umów (w tym gwarancji) 

ww. inwestycji. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Barwinek, Agnieszka Trafas 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Nr 2 

Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej procesu 
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inwestycyjnego zagospodarowania terenów zielonych przy Alei Świętego Jana Pawła II wraz 

ze sprawozdaniem z tej kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/559/21 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli kompleksowej procesu inwestycyjnego zagospodarowania 

terenów zielonych przy Alei Świętego Jana Pawła II wraz ze sprawozdaniem z tej 

kontroli. 

 

Punkt 5 podpunkt 1 – sprawozdanie Prezydent Miasta z działalności między sesjami. 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 6 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Pan radny Łukasz Zięba zgłosił dwie interpelacje: 
- w sprawie braku miejsc postojowych dla osób niepełnosprawnych. 
- w sprawie kładki umożliwiającej wjazd osób niepełnosprawnych na plażę 
 
Pan radny Artur Dąbkowski w sprawie uporządkowania ciągu pieszo – rowerowego przy 
ulicy Brzeskiej.  
 
Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje. Do wiadomości Radnych zostały 
przesłane drogą elektroniczną: 

1. Pismo Przewodniczącej Rady Osiedla Nr 3 „Zamoście” z dnia 9 lipca 2021 r. wraz z 
Uchwałą Nr 4/2021 Rady Osiedla Nr 4 „Zamoście” z dnia 6 lipca 2021 r. w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Rady Osiedla i Uchwałą Nr 5/2021 Rady Osiedla Nr 3 
„Zamoście” z dnia 6 lipca 2021 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu 
Osiedla wraz z protokołem. 

2. Pismo Przewodniczącej Rady Osiedla Nr 3 „Zamoście” 29.01.2021 r. wraz z Uchwałą 
Nr 1/2021 Rady Osiedla Nr 3 „Zamoście” z dnia 28 stycznia 2021 r. w sprawie 
udzielenia absolutorium Zarządowi Osiedla.   

3. Pismo Przedsiębiorstwa PUH „DEKOM” z dna 8 lipca 2021 r. zawierające stanowisko 
zainteresowanego w przedmiocie procedury planistycznej dla terenu położonego 
wokół mola spacerowego. 



21 
 

4. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 5 lipca 2021 r. 
poz. 3023 została opublikowana Uchwała Nr XXXVII/533/21 Rady Miasta Kolobrzeg  
z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2021 r. 

5. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 9 lipca 2021 r. 
poz. 3083 została ogłoszona Uchwała Nr XXXVII/539/21 Rady Miasta Kołobrzeg  
z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
Uchwała weszła w życie 1 lipca 2021 r. 

6. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 20 lipca 2021 r. 
zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XXXVII/535/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 czerwca 2021 r. 
w sprawie cen i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu drogowego 
na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, wykonywane przez Komunikację Miejską 
w Kołobrzegu sp. z o.o. – poz. 3244. Uchwała wejdzie w życie 4 sierpnia  
2021 r. 

 Uchwała Nr XXXVII/536/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 czerwca 2021 r. 
w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi lokalnego transportu zbiorowego na 
terenie Gminy Kołobrzeg, wykonywane przez Komunikację Miejską  
w Kołobrzegu sp. z o.o. – poz. 3245. Uchwała wejdzie w życie 4 sierpnia  
2021 r. 

 Uchwała Nr XXXVII/537/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 czerwca 2021 r. 
w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi lokalnego transportu zbiorowego na 
terenie Gminy Dygowo, wykonywane przez Komunikację Miejską  
w Kołobrzegu sp. z o.o. – poz. 3246. Uchwała wejdzie w życie 4 sierpnia  
2021 r. 

 Uchwała Nr XXXVII/538/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 czerwca 2021 r. 
w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg 
na rok szkolny 2021/2022 – poz. 3247. Uchwała wejdzie w życie 4 sierpnia  
2021 r. 

7. Zarządzenie Nr 73/21 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie 
    zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
8. Dwa pisma Stowarzyszenia Klub Pioniera miasta Kołobrzeg – jedno adresowane do 
    Pani Prezydent Miasta i drugie do Przewodniczącego Rady Miasta  z dnia 13 i 14 
    lipca 2021 r. 
9. Zarządzenie Prezydenta Miasta Nr 81/21 z dnia 19 lipca 2021 r. w sprawie zmian  
    w budżecie Gminy Miasto Kolobrzeg na 2021 r. 
 

Przewodniczący Rady zapowiedział, że kolejną sesję planuje zwołać w dniu 29 września 
2021 r. 
 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXVIII sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 
 


